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مصاحبه و خبرسرمقاله

 رأی قاطع و امیدبخش 
به صلاحیت وزیر ورزش و جوانان

مجلـس شـورای اسـامی، چهارشـنبه یـک روز کاری مهـم 
و حسـاس را پشـت سـر گذاشـت. در ایـن روز نماینـدگان 
حیـت  صا سـی  ر بر بـه  علنـی  جلسـه  ر  د مجلـس 
ن  پزشـکیا د  مسـعو لـت  و د ی  د پیشـنها ی  ا ر ز و بینـه   کا
رئیس جمهور منتخب پرداختند و در نهایت نیز با قاطعیت 
آرا، فهرسـت پیشـنهادی رئیس جمهور تأیید شد. نکته مهم 
برای اهالی ورزش ایران انتخاب وزیر ورزش و جوانان بود که 
در نهایـت احمـد دنیامالی وزیر پیشـنهادی رئیـس جمهور از 

سـوی مجلس با قاطعیت آرا تأیید صاحیت شد.
به این ترتیب، دوران جدیدی در ورزش کشورمان از امروز 
رقم خواهد خورد. دنیامالی جای کیومرث هاشمی را گرفت، 
مردی که در دوران حضور خود در وزارت ورزش و جوانان، 
فعالیت چشمگیری داشت و اهالی ورزش از او به نیکی یاد 
می کنند. نکته امیدوارکننده در مورد دنیامالی نگاه مثبتی 
است که اهالی ورزش به او نیز دارند و البته نمایندگان مجلس 

هم با قاطعیت آرا )253 رأی( او را تأیید کردند.
این حمایت قاطع خانه ملت از وزیر جدید ورزش و جوانان 
سوی  از  دنیامالی  استراتژی  و  برنامه ها  تأیید  از  نشان 
نمایندگان دارد، چه در بخش ورزش و چه در بخش جوانان. 
روز  که  همان طور  مجلس  که  دارد  انتظار  ورزش  جامعه 
چهارشنبه 31 مرداد ماه با قاطعیت رأی به تأیید صاحیت وزیر 
ورزش و جوانان داد، در دوره تصدی او نیز همکاری و حمایت 

لازم را از بحث ورزش و جوانان به عمل بیاورد.
در نظر گرفتن بودجه مناسب و مکفی برای ورزش قهرمانی و 
همگانی و تکمیل پروژه های نیمه تمام ورزشی، انتظاری است 
که از سوی جامعه ورزش در بحث بودجه هم از دولت و هم 
از مجلس وجود دارد. وزیر ورزش و جوانان در صحبت هایش 
در مجلس با تأکید بر تجربه خود در چند دهه مدیریت از 
این گفت که به دنبال ظرفیت سازی در ورزش است و اینکه: 
»جایگاه ورزش هنوز برای بسیاری از مدیران کشور نمایان 
نشده است.« این نکته بسیار درستی است که نقش ورزش در 
تأمین سامت جسمی و روانی جامعه هنوز از سوی بسیاری 
از مدیران شناخته نشده و وزیر ورزش باید چنین نگاهی را 
تغییر دهد. این موضوع بدون برنامه ریزی درست و البته 
تعامل مناسب با دستگاه های مختلف امکانپذیر نیست و 
البته باز هم انتظار از مجلس شورای اسامی این است که 

دست و پای ورزش را در بحث بودجه بازتر از قبل بگذارد.
نگاه درست و تخصصی احمد دنیامالی به ورزش قهرمانی 
نیز در این بخش از صحبت های او نمود پیدا کرد: »ورزش 
قهرمانی تجلی گر غرور و اقتدار ایران اسامی در میادین 
بین المللی محسوب می شود. این بخش نماد عزت، انسجام، 
افتخار و اقتدار ملی برای تمام ایرانیان محسوب می شود. باید 
با یک برنامه منسجم و هدفمند زمینه مدال آوری پایدار و 
متنوع کشور برای رشته های دیگر را فراهم کنیم و رشته های 
بیشتری را به 2 رشته کشتی و تکواندو اضافه کنیم.« وزیر 
ورزش از لزوم شناسایی و تکریم استعدادها در سراسر ایران 
برای توسعه و پیشرفت ورزش قهرمانی گفت و جامعه ورزش 
امیدوار است مسیر جدیدی که از امروز برای ورزش ایران 
شکل گرفته، دروازه های خوشبختی و موفقیت را بیش از 

گذشته به خود ببیند.

علیرضا دبیر: نوجوانان باید جنگنده 
به مصاف حریفان بروند

اعضای تیم کشـــتی آزاد نوجوانان ایران، پیش از اعزام 
بـــه رقابت هـــای جهانـــی اردن بـــا رئیس فدراســـیون 
کشـــتی دیـــدار کردنـــد. علیرضـــا دبیـــر در ایـــن دیدار 
خطـــاب بـــه کشـــتی گیران نوجـــوان گفـــت: »مقابل 
حریفـــان جنگنده و بی بـــاک به میدان برویـــد. از نظر 
فنـــی، توانایی لازم را برای پیروزی مقابل حریفان دارید 
و اگر به خود ایمان داشـــته باشـــید، موفق می شـــوید. 
در رده ای هســـتید که بایـــد یاد بگیریـــد و روی کارهای 
خود تمرکز کنید. از ســـوی دیگر باید خودتان را از نظر 
ذهنی و روانـــی آماده کنید و به این خودباوری برســـید 
کـــه می توانید مدال های طای المپیـــک و جهان را در 
ویترین افتخارات تان قرار دهید.« رئیس فدراســـیون 
کشـــتی، با اشـــاره به اینکه شجاعت کشـــتی گیران به 
موفقیت آنهـــا کمک می کنـــد، ادامه می دهد: »شـــما 
از ســـایر کشـــتی گیران، جلوتـــر هســـتید و می توانیـــد 
خیلـــی زود و در جوانـــی بـــه مـــدال طـــای المپیـــک 
دســـت پیدا کنید. کســـب مـــدال طـــا در رقابت های 
جهانی نوجوانـــان اردن می تواند ســـکوی پرتابی برای 
شـــما باشد. شـــجاع باشید، روی تشـــک کم نگذارید و 
مردم ایران که کشـــتی را دوســـت دارند، بـــا افتخارات 
خود ســـربلند کنید.« مسابقات کشـــتی آزاد نوجوانان 
جهان از 2 تا ۴ شـــهریورماه در شـــهر امان اردن برگزار 

. د می شو

نامه کارگری به رئیس جمهور برای 
پاداش برابر به پارالمپیکی ها

غفور کارگری، رئیس کمیته ملی پارالمپیک از ارسال 
نامه به مسعود پزشکیان، رئیس جمهور برای تأمین 
به  برابر  پاداش  پرداخت  برای  کمیته  این  بودجه 
مدال آوران ایران خبر داد. غفور کارگری در این نامه از 
رئیس جمهوری خواسته جوایز مدال آوران در بازی های 
پارالمپیک مانند مدال آوران المپیک پاریس باشد. او 
همچنین در این نامه درخواست کرد مالیات 2۰درصدی 
نشود.  پارالمپیکی  مدال آوران  پاداش  شامل  نیز 
کاروان پارالمپیک ایران دوم شهریور عازم رقابت های 
پارالمپیک 2۰2۴ پاریس می شود. پاداش پای سکو برای 
طایی های المپیک پاریس مبلغ 1۰ میلیارد تومان بود 
اما برای طایی های پارالمپیک این پاداش ۴میلیارد 
تومان اعام شده که با اعتراض ورزشکاران پارالمپیکی 

روبه رو شده است.

خ حسابی فر
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سرانجام بیرانوند و تراکتور به پرسپولیس رسیدند
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 مقصد غیرمنتظره 
در انتظار جهانبخش

سکوی المپیک در پاریس برای ما تمام شد

مهروز ساعی: نتایج تیم، مخالفان را به زانو درآورد

کاش محمدی را یک ماه پیش داشتم

گاریدو: بازی با تراکتور خاص می شود

 فائزه زمانی/ این روزها ســـایه حواشـــی مربوط 
بـــه مبینا نعمـــت زاده روی درخشـــش دختران 
تکوانـــدوکار در المپیـــک پاریـــس بدجـــوری 
ســـنگینی می کنـــد. دختـــران هوگوپـــوش در 
شـــیاپ چانگ پاریـــس یـــک نقـــره و یـــک برنز 
دشـــت کردند تا تاریـــخ به احترامشـــان کلاه از 
ســـر بردارد اما حالا حواشـــی مربوط به رشـــته 
دانشـــگاهی دلخواه نعمت زاده باعث شـــده تا 
شـــاید خیلـــی زود موفقیت تکوانـــدو فراموش 
شـــود. در چنین شـــرایطی مهروز ساعی مربی 
تیم ملی تکواندو معتقد اســـت نتایج دختران 
حتی مخالفـــان را هم به زانـــو درآورده و دنیا به 
احترام این درخشـــش می ایســـتد کـــه همین 

موضـــوع کفایـــت می کند.

به نظر می رسد یکی از اصلی ترین دلایل 
موفقیت تکواندو اتحاد اعضای تیم بود؛ 

تکواندو این همدلی را مدیون کیست؟
قطعـــاً این همدلـــی و یکپارچگی ما باعث شـــد 
که تکوانـــدوکاران المپیکی یاد بگیرند دلســـوز 
هـــم باشـــند و بـــه عنـــوان یـــک تیم کنـــار هم 
زندگـــی کـــرده و بـــه پیشـــرفت یکدیگـــر کمک 
کنند. مـــا خیلـــی تـــاش کردیـــم کنارهم یک 
خانـــواده باشـــیم کـــه ایـــن موضـــوع را مدیون 
هـــادی ســـاعی هســـتیم. او به رغـــم مشـــغله و 
مســـئولیت های ســـنگین فدراســـیون، حتـــی 
در مســـائل فنـــی هـــم بـــه مـــا کمـــک کـــرده و 

بازیکنـــان و مربیـــان را همه جـــوره حمایـــت 
کرد کـــه مهم تریـــن عامل موفقیـــت ما همین 

موضوع اســـت.
واکنش کشورهای دیگر به موفقیت و 

تاریخ سازی دختران ایرانی چه بود؟
بســـیاری از مربیـــان کشـــورهای دیگـــر بویـــژه 
تیم هـــای آســـیایی از موفقیـــت و تاریخ ســـازی 
ما خوشـــحال بودند چرا که دوســـت داشـــتند 
پرچـــم آســـیا بـــالا باشـــد و بیشـــتر مدال ها به 
این قـــاره برســـد. بازیکنان و مربیـــان خیلی از 

کشورها دوســـتان ما هســـتند که در مسابقات 
مختلف شـــاهد زحمات ما بودند، بابت همین 
هـــم خوشـــحال بودند و بـــه ما تبریـــک گفته و 
حتـــی می گفتند ایـــن نتایج برازنده شماســـت 

و به حقتان رســـیدید.
به نظر می رسد این روزها حاشیه های مربوط 

به مبینا نعمت زاده روی موفقیت تکواندو 
سایه انداخته و عده ای چشمان شان را روی 

این نتایج بسته اند.
نتایـــج مـــا در دنیـــا مثل بمـــب ترکیـــد و همه 

درخشـــش تیـــم مـــا را دیدنـــد. اگر کســـی هم 
چشـــمش را روی موفقیت های تکواندو بست، 
مـــا احتـــرام می گذاریـــم. همان طـــور که ملت 
ایران با مدال های ما خوشـــحال شـــده و اشک 
ریختند، بـــه همان میـــزان هم عـــده ای با این 
موفقیت خوشـــحال نشـــدند اما جالب اســـت 
بدانیـــد که حتـــی مخالفـــان هم با ایـــن نتایج 
به زانو درآمدند و مجبور شـــدند به درخشـــش 
بازیکنـــان مـــا تعظیـــم کـــرده و بـــه مـــا تبریک 

بگویند کـــه همین کافی اســـت.
به نظر می رسد با این نتایج، توقع از شما بالا 

رفته و کار بچه ها از اینجا به بعد سخت تر 
خواهد شد.

قطعـــاً کار مـــا از ایـــن به بعـــد خیلی ســـخت تر 
خواهـــد شـــد چراکـــه بـــا ایـــن نتایـــج توقـــع 
مردم عزیـــز و دنیـــا از تکواندوی ایران بیشـــتر 
می شـــود. بنابرایـــن هرچقدر که برای رســـیدن 
بـــه این نقطـــه تـــاش کردیـــم، بایـــد صدبرابر 
بیشـــترش کنیم. به این واقف هستیم که باید 
برنامه ریـــزی بهتری برای آینـــده انجام دهیم و 
بازیکنـــان هم باید تاش بیشـــتری کرده تا این 

مســـیر را ادامه دهند.
ســـکوی المپیـــک همانجـــا در پاریس بـــرای ما 
تمام شـــد و حـــالا صفحـــه جدیـــدی از زندگی 
قهرمانی برای ما باز شـــده است که باید تاش 
کنیم تـــا در صفحه جدید تکوانـــدوی دختران، 

نتایـــج بهتـــری را ثبت کنیم.

 سرمربی پرسپولیس در نشست خبری قبل 
با تراکتور گفت: متوجه هستیم که  از بازی 
داریم.  رو  پیش  مهم  بازی  یک  فردا)امروز( 
دومین بازی لیگ است، مسابقات را شروع 
می کنیم. مطمئناً دوست داریم بازی را ببریم، 
متوجه این موضوع هستیم که در شروع فصل 
احتیاج به امتیاز و برد داریم که شرایط را خوب 
پیش ببریم. ما اگر خوب فوتبال بازی کنیم 
می توانیم بازی را ببریم. بازی ما مقابل یک 
حریف بزرگ است و باید بهترین نحوه بازی را 
به نمایش بگذاریم. این موضوع را هم باید در 
نظر بگیریم که هر نتیجه در بازی های فوتبال 
ممکن است و ما هم می خواهیم برنده شویم.
گاریدو درباره سرلک و قلی زاده حرف خاصی 
است  آماده  اورونوف  گفت  اما  نکرد  ح  مطر
و فقط عالیشاه را در اختیار ندارد. اما بقیه 

سؤالات:

فشار به خاطر تساوی با ذوب آهن؟
را  موضوع اصلی این است که ما باید تمرکز 

بگذاریم روی بازی بعدی. بازی های پیشین 
نباید مهم باشند. مهم ترین موضوع این است 
شروع  حال  در  ما  کنیم.  بهتر  را  شرایط  که 
هستیم و نیاز داریم که تیم پیشرفت کند. ما 
هست  درخواست  همیشه  که  هستیم  تیمی 
تیم  در  موضوع  مهم ترین  شویم.  برنده  که 
بزرگ این است که وقتی نمی بریم آرامش را 
حفظ کنیم. این مهم است که لیگ را چطور 
شروع کنیم و باید خوب شروع کنیم اما الان 
باید با آرامش کار را پیش ببریم و در آخر فصل 
شرایطمان خوب باشد چون جام را در آخر 

فصل می دهند.
تقابل با ترابی، بیرانوند و دانیال؟

فکر می کنم مهم ترین موضوع چیزی است 
و  پرسپولیس  بین  بازی  مطمئناً  گفتم،  که 
تراکتور دیدار متفاوتی است. آنها طرفداران 
زیادی دارند و این طرفداران زیاد بازی را خاص 
می کند. استادیوم پر از تماشاگر خواهد شد اما 
در انتها باید فوتبال بازی کنیم. بازیکنان داخل 
زمین همدیگر را می شناسند و باهم دوست 

هستند و این بازی را خاص خواهد کرد. اینکه 
بازیکنان همدیگر را بشناسند باعث می شود 
بیشتر تاش کنند و بازی بهتر می شود. نسبت 
به جو ورزشگاه آگاه هستیم و بازیکنان حریف 
را می شناسیم و بازیکنان خوبی هستند. ما به 
چیزی که فکر می کنیم سه امتیاز است و تمام 
تاشمان را می کنیم فوتبال بازی کنیم و سه 

امتیاز را کسب کنیم.
خرید میلاد محمدی؟

من ترجیح می دادم او را یک ماه پیش داشته 
باشم اما الان خوشحالم که یک بازیکن خوب 
دارم. تبریک می گویم به آقا میاد، شخصاً برای 

او خوشحالم.
ترس از بازی مقابل تراکتور و هوادارانش؟

هستند.  زیبا  بازی ها  این  می کنم  فکر  من 
فوتبال خوب است که پر از تماشاگر باشد. اما 
شخصیت تیمی مهم است و باید باکیفیت بازی 
کنیم. من فکر می کنم پرسپولیس به عنوان 
یک باشگاه و تیم و سنت، بازیکنانی دارد که 

می تواند در این موقعیت بازی کند.

تاج زیر تیغ جراحی رفت

 رأی قاطع مجلس 
به ششمین وزیر ورزش

دنیا مالی: چالش های 
زیادی پیش رو دارم

2

 برخی با هوادار متمول 
سقف را دور می زنند

سمیعی:با سقف 
قرارداد مشکل 

بلانکو حل نمی شود
شکایت پرسپولیس از مدیر عامل استقلال

دوئل در تونل باد
 90درصد ورزشگاه 

سردار آزادگان، آبی است

 بچه ها برای قهرمانی 
در پارالمپیک آماده هستند

هادی رضایی: امروز 
وقت جنگیدن است

سکوی المپیک در پاریس برای ما تمام شد

 مهروز ساعی: نتایج تیم
مخالفان را به زانو درآورد

احمد دنیامالى دیروز با کسب رأى اعتماد از مجلس شوراى اسلامى به 
عنوان وزیر ورزش و جوانان انتخاب شد. او نامى آشنا براى علاقه مندان 
ورزش در ایران است و پیش از این نام او را در ریاست هیأت مدیره باشگاه 
ملوان و فدراسیون قایقرانى شنیده بودیم. این مدیر باسابقه شهردارى و 
نماینده دو دوره مجلس شوراى اسلامى با اخذ 253 رأی از خانه ملت به 

عنوان وزیر جدید ورزش و جوانان انتخاب شد.

 پرگل ترین بازی های 
جام های جهانی فوتسال

طیبی در میان 
سوپراستارهای جهان

62
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3

2

1

7

7

 خسروی: برای 
سربلندی کشورم پرتاب می کنم

یاسین خسروی، قهرمان جهان پرتاب وزنه جانبازان و 
توان یابان، درباره پارالمپیک پاریس گفت: »خدا را شکر 
وضعیت خوبی دارم و برای مسابقه هم آماده ام. من 
15 شهریور  مسابقه دارم یعنی تقریباً روزهای آخر  روز 
است. ان شاءالله با تمام توانم برای سربلندی کشورم در 
مسابقات پرتاب می کنم.« او از مردم می خواهد برایش 
دعا کنند: »از ملت شریف ایران و همشهریان عزیزم 
التماس دعای خیر دارم. من در تجربه اول پارالمپیک 
انگیزه خیلی زیادی دارم. امیدم به خداست و باید ببینم 
که چه چیزی در انتظارم است.« خسروی درباره پاداش 
برای پارالمپیکی ها گفت: »اوج غرور یک ورزشکار زمانی 
است که پرچم کشورش را بالا ببرد. اگر کمیته پارالمپیک، 
وزارت ورزش و فدراسیون نباشند ما نمی توانیم کاری 
انجام دهیم. اختاف و تبعیضی که بین پاداش های پای 
سکوی المپیکی ها و پارالمپیکی ها وجود دارد برای ما 
ناراحت کننده است. همه برای یک کشور می جنگیم و 
این تبعیض درست نیست. ما از المپیکی ها کمتر تاش 
نمی کنیم و عمر ورزشی ما هم مثل آنها است. من از دولت 
چهاردهم خواهش می کنم بودجه ای برای کمیته ملی 
پارالمپیک تأمین کند تا بتوانند پاداش ها را افزایش دهند 

و تبعیض بین المپیکی ها و پارالمپیکی ها از بین برود.«

گل گهر - استقلال خوزستان

19:30

لومینیوم - نساجی آ

19:30

تراکتور - پرسپولیس

19:45

فولاد - مس رفسنجان

20:30

ذوب آهن - هوادار

19:15
جمعه

چادرملو - شمس آذر

19:30
جمعه

خیبر خرم آباد - سپاهان

19:30
جمعه

استقلال - ملوان

19:30
جمعه


